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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie czystości ulic na obszarze Wilczego Młyna 

 
 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 W związku ze zgłoszeniami mieszkańców dotyczącymi porządku i estetyki ulic na obszarze Wilczego 
Młyna wnioskuję o usunięcie roślin rosnących wzdłuż krawężników, posprzątanie liści oraz zalegającej na 
ulicach piasku. 
 
 W załączeniu wysyłam przykładowe zdjęcia. Proszę o podjęcie działań w tej sprawie.  
  
 

 

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Adam Szabelski 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 24.09.2024 r. 



 
Strona 2 z 3 

 

 



 
Strona 3 z 3 

 

 

 

 


